
Z A P I S N I K 
17. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 

 OSNOVNE ŠKOLE EUGENA KUMIČIĆA SLATINA 

 

NADNEVAK: 22. prosinca 2014. godine 

NAZOČNI ČLANOVI ŠKOLSKOG ODBORA: 

  1. Sanja Mišić 

  2. Renata Grahovac 

  3. Radomir Šajinović 

  4. Snježana Dupan Lovrić 

    

OSTALI NAZOČNI: 

  1. Božica Majhen, ravnateljica Škole,  

  2. Ana Podnar, tajnica Škole 

  3. Jasna Tomašević, računovodkinja 

 

SJEDNICI PREDSJEDAVA: 

  1. Renata Grahovac, učiteljica  

  

 

ZAPISNIK VODI: Ana Podnar, tajnica Škole 

 

ZAPOČETO U 12,30 SATI 

 

 Nakon pozdrava i uvodne riječi, predsjednica školskog odbora Renata Grahovac, 

konstatira da je nazočno 4 od 7 članova Školskog odbora, te da Školski odbor može donositi 

pravovaljane odluke, te je predložila sljedeći 

 

D n e v n i   r e d 

 
1. Usvajanje skraćenog zapisnika 16. sjednice Školskog odbora, 

 

2. Davanje prethodne suglasnosti na zapošljavanje: 
 

a) Učiteljice likovne kulture Anje Brabec, na određeno vrijeme, do 60 dana, nepuno 
radno vrijeme 35 sati tjedno, 

 
3. Prijedlog izmjena Pravilnika o nabavi roba, usluga i radova male vrijednost i donošenje 

odluke o izmjenama Pravilnika o nabavi roba, usluga i radova male vrijednost, 
 
 

4. Obavijest o izboru putničkih agencija za provođenje izleta, ekskurzija i terenske nastave, 
 
5. Usvajanje Financijskog plana rashoda i izdataka za 2015. godinu, 

 
6. Usvajanje Plana nabave za 2015. godinu, 
 
7. Različito. 

 

 Predloženi dnevni red je jednoglasno usvojen. 

Prelazi se na rad po utvrđenom dnevnom redu. 
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TOČKA PRVA 

Predsjednica Školskog odbora priopćava da je prijedlog skraćenog zapisnika 16. 

sjednice Školskog odbora dostavljen uz poziv za 17. sjednicu. Otvara raspravu. Rasprave nije 

bilo.  

Školski odbor jednoglasno prihvaća skraćeni zapisnik 16. sjednice Školskog odbora. 

 Time je realizirana prva točka dnevnog reda. 

 

 

TOČKA DRUGA 

 Ravnateljica iznosi da je radno mjesto učiteljice likovne kulture upražnjeno u dijelu 

satnice i to 35 sati tjednog radnog vremena odnosno 7 sati dnevnog radnog vremena jer je 

učiteljica Sanja Mišić podnije zahtjev za smanjenjem satnice zbog prelaska u drugu školu.  

Ravnateljica je sklopila ugovor na 15 dana s Anjom Brabec iz Virovitice, magistrom 

edukacije likovne kulture, te  moli suglasnost školskog odbora za sklapanje ugovora o radu s 

Anjom Brabec do 60 dana.  

Prilazi se glasovanju. 

 Školski odbor jednoglasno daje suglasnost na zapošljavanje Anje Brabec, na radno 

mjesto učiteljice likovne kulture. 

  

    

TOČKA TREĆA 

 Prijedlog izmjena Pravilnika o nabavi roba, usluga i radova male vrijednosti 

obrazložila je tajnica koja je rekla da se radi o usklađivanju s statutom škole u kojemu je 

navedeno da ravnateljica može samostalno sklapati poslove u procijenjenoj vrijednosti do 

50.000,00 kn putem narudžbenice što prijedlog izmjena Pravilnika o nabavi roba, usluga i 

radova male vrijednosti također sadrži. 

 Prilazi se glasovanju. 

 Školski odbor jednoglasno donosi Odluku o izmjenama Pravilnika o nabavi roba, 

usluga i radova male vrijednosti. 

 

 

TOČKA ČETVRTA 

 

 Sukladno odredbama Pravilnika o izvođenju, ekskurzija i drugih odgojno – obrazovnih 

aktivnosti izvan škole proveden je javni pozivni natječaj za dostavu ponuda za izlete i 

ekskurzije koje su planirane u godišnjem planu i programu i kurikulumu naše škole za šk. 

godinu 2014./15. te je donijeta odluka o odabiru koja se prilaže ovom zapisniku, a članovima 

školskog odbora dostavlja u vidu obavijesti kako bi bili upoznati s  odabranim ponudama. 

 

TOČKA PETA 

 

Financijski plan rashoda i izdataka za 2015. godinu iznijela je i obrazložila 

računovotkinja Škole. Navedeni financijski plan sastavni je dio ovog zapisnika. 

 U raspravi su sudjelovali ravnateljica, predsjednica Renata Grahovac, Sanja Mišić, 

Radomir Šajinović. 

Predsjednica daje prijedlog plana na glasanje. Nazočni članovi jednoglasno usvajaju 

predloženi financijski plan.  

 

 

 



 3 

 

TOČKA ŠESTA 

 

Plan javne nabave za 2015. godinu obrazložila je računovotkinja Škole. Navedeni plan 

javne nabave sastavni je dio ovog zapisnika. 

 Nakon kraće rasprave predsjednica daje prijedlog plana javne nabave na glasanje. 

Nazočni članovi jednoglasno usvajaju predloženi plan nabave za 2015. godinu.  

 

TOČKA SEDMA 

 Ravnateljica je obavijesti članove školskog odbora o projektu Hrvatske akademske i 

istraživačke mreže - CARNet koja je objavila Javni poziv za iskaz interesa za sudjelovanje 

osnovnih i srednjih škola u pilot projektu "e-Škole: Uspostava sustava razvoja digitalno zrelih 

škola". Predmet i cilj poziva je odabir 140 škola koje ce se u razdoblju između 2015-2017 

uključiti u sve projekte aktivnosti pilot projekta e-Škole, u koji projekt će se naša škola 

najvjerojatnije uključiti. 

 

 

Dalje nije bilo informacija, pitanja niti prijedloga te je dovršen rad u 13,10 sati. 

 

  

 

 

ZAPISNIČAR:                                  PREDSJEDNICA: 

Ana Podnar, mag. iur.                                Renata Grahovac, mag.prim.educ.

      


